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Protokół LVIII sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 23 listopada 2023 roku 

 

    Obrady pięćdziesiątej ósmej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900 i trwały do godzinny 11 43. W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych 

zgodnie z listą obecności ( nieobecni radni Anna Błaszczyk, Zbigniew Woldański, 

Dorota Hupa- Rutkowska).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

5. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału  SO, 

6. Dominika Łoboda – Naczelnik Wydziału FIP, 

7. Marta Grabiec- Dyrektor OPS,  

8. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

9. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

10. Konrad  Kokowski – Adwokat, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek oraz mieszkańcy 

Włoszczowy. Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady pięćdziesiątej ósmej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 12 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa 

Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący-Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie porządek obrad.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) 

przyjęła porządek obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu LVII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  LVII sesji Rady Miejskiej.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki tej opłaty i zwolnienia w części z opłaty właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady, 
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2) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Włoszczowy w rejonie ulicy Przedborskiej, 

3) przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2024, 

4) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego Gminy Włoszczowa 

,,Posiłek w szkole  i w domu’’ na lata 2024-2028, 

5) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do uzyskania 

wsparcia w ramach wieloletniego programu rządowego ,,Posiłek w szkole i 

w domu ‘’ na lata 2024-2028 oraz określenia zasad zwrotu wydatków, 

6) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie ,, Senior+’’, 

7) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych oraz  w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi, 

8) obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego na 2024 r., 

9) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2023-2037, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 

2023 rok, 

12) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad 

Do punktu 3     

                                                                                                                                                                                 

Przyjęcie  protokołu LVII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Radych informując, iż protokół  LVII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 26 października 2023 r. pozostawał do wglądu w Biurze 

Rady  Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał 

czy są  uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne 

uwagi, protokół poddany został pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie)  

przyjęła protokół LVII sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia 26 października 2023 r. 

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał LVII sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie 

informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na LVII sesji Rady Miejskiej w dniu  26 października 2023 

r. podjęto 5 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Włoszczowa z których przekazano: 

- 27 października 2023 r.- 5 uchwał Wojewodzie Świętokrzyskiemu oraz 1 uchwałę                                    

do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego; 

- 20 września 2023 r. – 1 uchwałę do  Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Burmistrz  - przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na LVII sesji. Poinformował 

również,  że w okresie między sesjami wydał  10 zarządzeń dotyczących 
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funkcjonowania urzędu i jednostek organizacyjnych.  

Burmistrz - zabrał głos w sprawie działań,  które podejmował  pomiędzy sesjami. 

Powiedział, 

że w dniu 9 listopada 2023 roku uchylił decyzję z dnia 23 marca 2023 roku dotyczącą  

budowy zakładu wysokogatunkowych protein oaz odmówił warunków zabudowy na 

w/w inwestycję. Dodał, iż spotkał się z marszałkiem wojewodztwa w sprawie budowy 

ścieżki rowerowej od Włoszczowy do Czarncy. Poinformował, że  Świętokrzyski 

Zarząd Dróg Wojewódzkich nie złożył wniosku do Regionalnego Programu 

Operacyjnego i jest możliwość aby beneficjentem zadania był inny samorząd więc 

wyraził chęć bycia beneficjentem. Powiedział, że przedstawiona będzie koncepcja 

dotycząca rozbudowy stadionu oraz zaprezentowana zostanie koncepcja 

zabezpieczenia miasta w ciepło. Zaznaczył, że portal samorządowy Polskiej Agencji 

Prasowej ogłosił wyniki konkursu - Ranking Gmin w Polsce i  Gmina Włoszczowa 

znalazła się na pierwszym miejscu w regionie świętokrzyskim. Odpowiedział sołtysowi 

z Konieczna, który pytał na poprzedniej sesji  w sprawie kurników w Ogarce. 

Poinformował, że warunki zabudowy dotyczące kurników w  miejscowości Ogarka 

zostały wydane 5 sierpnia 2013 roku  a  Burmistrzem był  Bartłomiej Dorywalski.  

Piotr Turczyński Radny – poprosił w imieniu mieszkańców  aby  decyzja z dnia 9 

listopada 2023 roku wraz z uzasadnieniem została opublikowana i była jawna. 

Do punktu 5 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu 

porządku obrad. Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w 

przesłanych materiałach. Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na 

posiedzeniu stałych komisji Rady Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod 

głosowanie w kolejności wymienionej w porządku obrad. 

Do punktu 5.1  

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki tej opłaty i zwolnienia w części z opłaty właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały.  

Piotr Turczyński Radny-  powiedział, że  po komisjach sprawdził zasady opłaty za 

gospodarowanie odpadami w innych gminach. Porównał Gminy Radków i Secemin i 

nie zgadza się ze stwierdzeniem, że w innych gminach są inne zasady odbioru. 

Poinformował, że w Gminie Radków liczy się to od pojemnika i umowy podpisywane 

są na rok. Uważa, że podpisanie umowy przez Gminę Włoszczowa na dwa lata było 

błędem i skutkuje podwyżką.  

Michał Ślęzak Naczelnik MRO – odniósł się do argumentów radnego. Powiedział, że 

cena która przedstawiona została na komisjach, w 93% kształtuje opłata za odbiór i 

zagospodarowanie odpadów, które są wynikiem przetargu. Dodał, że uważa, że forma 

podpisania umowy na dwa lata dla gminy jest korzystna. Poinformował, że  jedyną 

formą rozwiązania umowy są przyczyny zawarte w tej umowie i gmina na dzień 

dzisiejszy takich argumentów nie znalazła. 

Piotr Turczyński Radny- powiedział, że będzie głosował przeciwko takiej konstrukcji 
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uchwały, ponieważ jego zdaniem cena podnoszona jest drastycznie i  uważa, że jeżeli 

umowa byłaby na rok i przetarg byłby co roku ogłaszany to byłoby korzystniej.  

Jerzy Wiśniewski Radny – powiedział, że się nie zgadza z wypowiedzią radnego 

Turczyńskiego  dotyczącej kwot w innych gminach. W Gminie Secemin i Radków 

przetargi wygrywa firma z Krakowa i ta firma może jest w takiej kondycji, że stać ją 

zarabiać tylko złotówkę. Podkreślił, że gmina jest w bardzo dobrej sytuacji, ponieważ 

ma  PGKiM.   

Wiktor Fatyga Prezes PGKiM - powiedział, że przedstawi stanowisko spółki. Przetarg 

na gminie Secemin wygrała firma MPGO Kraków i  zaproponowała kwotę za 

zmieszane odpady cena brutto 970 zł na 2024 rok za zmieszane odpady frakcję, która 

jest największą frakcją w całym odbiorze odpadów. Prezes dodał, że PGKIM także 

startował w tym przetargu i dał kwotę 1020 złotych. Wyjaśnił, że w dwuletniej umowie, 

która została  podpisana  z gminą są zagwarantowane ceny przez okres trwania całej 

umowy. PGKiM nie zarabia na odpadach odbieranych z Gminy Włoszczowa gdzie 

widać to w przetargach, w których PGKiM startuje. Powiedział, że naczelnik mówi o 

zmianie cen związanych z paliwem, wynagrodzeniami. Dobrze, że taka  spółka 

komunalna jest ponieważ przy  takim obszarze jakim obejmuje Gmina Włoszczowa i 

ilości stosunkowo małej mieszkańców, to te kwoty by się o wiele zmieniły. Podkreślił, 

że spółka nie zarabia na odbiorze odpadu tylko na składowisku i szuka innych źródeł. 

Przypomniał słowa burmistrza, kiedy obejmował funkcję i  powiedział ,, rozwijaj tą 

spółkę jak najbardziej, ale nie kosztem mieszkańców’’. Dodał, że zakupiony został  

pojazd do odśnieżania, który będzie świadczył usługi na terenie gminy. Na koniec 

prezes podkreślił, iż spółka została zaproszona na występ panelowy do Łodzi. 

Jerzy Wiśniewski Radny – powiedział, że na terenie Gminy Włoszczowa są dodatkowe 

zbiórki odpadów - czarnych koszy i worków. Radny poprosił prezesa o przedstawienie  

ilości zbiórki  odpadów w miesiącu  przez  gminę i firm konkurencyjnych.  

 Wiktor Fatyga Prezes PGKiM – wyjaśnił, że odpady zmieszane zbierane są z 

częstotliwością dwa razy    w miesiącu, w Radkowie i Seceminie tylko raz w miesiącu.  

Piotr Turczyński Radny -  powiedział, że jego zdaniem  w budżecie trzeba szukać 

oszczędności i pozyskiwać pieniądze ze środków zewnętrznych i tak realizować 

inwestycje. Wyjaśnił, że nie mówił o wypowiedzeniu umowy tylko o zbilansowaniu 

kwoty w ciągu dwóch lat.  Podkreślił, że zakup odśnieżarki  to poprawa modelu 

odśnieżania w gminie.  

Przewodniczący Rady-  przedstawił porządek prowadzenia sesji. Powiedział, że radni 

mają pierwszeństwo głosu przy wypowiedziach co do procedowanych uchwał. 

Wyjątkiem będzie uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Włoszczowy w rejonie ulicy 

Przedborskiej. Zaproszeni goście będą mogli zabierać głos w sprawach różnych.  

Piotr Turczyński Radny -  powiedział, że jego zdaniem jest złą praktyką 

niedopuszczanie do dyskusji mieszkańców przychodzących na sesję i dla dobra 

dyskusji  byłoby to korzystniejsze.   

Henryka Skiba Sekretarz Gminy- powiedziała, że z przepisów wprost wynika, iż  

obradą przewodniczy przewodniczący rady oraz pilnuje porządku obrad. 

Poinformowała, że w statucie jest zapis, który mówi iż radni mają pierwszeństwo 

zabierania podczas podejmowania uchwał. Do kompetencji Rady Miejskiej należy 
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podejmowanie uchwał, nie mieszkańców. Dodała, że porządek obrad jest tak  

skonstruowany, iż możliwość zabierania głosu jest w sprawach różnych i takiego 

porządku powinno się przestrzegać.  

Elżbieta Rogula mieszkaniec -  powiedziała, iż ulega  zmianie opłata  za śmieci i  

zapytała czy ustawa przewiduje zwolnienie, pomniejszenie opłaty  dla osób mających  

niskie dochody. 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – wyjaśnił, że nie było do tej pory takich wniosków                          

i  sygnałów. Poinformował, że indywidualnie rozpatrywane są  kwestie dotyczące 

umorzenia     i rozłożenia na raty, także w każdej chwili podatnik może wystąpić z takim 

wnioskiem. Osoba występuje do organu podatkowego z wnioskiem o umorzenie opłaty 

bądź rozłożenia na raty. W takiej sytuacji badana się sytuację finansową dochody i 

jeżeli spełnia odpowiednie kryteria wniosek o umorzenie czy rozłożenie na raty jest 

stosowany. Wyjaśnił, że porównywanie Gminy Radków do Gminy Włoszczowa w 

sprawie opłaty śmieciowej jest błędne. Ponieważ, na terenie Gminy Włoszczowa 

odpady w okresie letnim odbierane są dwa razy w miesiącu oraz jest różnica w ilości 

osiedli mieszkaniowych na terenie Gminy Radków a Gminy Włoszczowa, gdzie jest 

odbiór trzy razy w tygodniu i to wszystko zawiera  kwota oferty, którą użył  PGKiM. 

Jarosław Czechowski Zarządca – powiedział, że jego zdaniem jest to błąd, iż rada nie 

zażądała kalkulacji od PGKiM na tą podwyższoną stawkę. Dodał, że nie znając 

kalkulacji nie można wnioskować o zwiększenie stawki. Zapytał czy podwyżka 

kierowana jest tym, że spółka zapłaciła karę.  

Jerzy  Wiśniewski Radny – odniósł się do słów przedmówcy i powiedział, że jest to 

manipulacja radnymi, że radni nie znają kalkulacji. Wyjaśnił, iż na posiedzeniu 

wspólnych komisji została przedstawiona kalkulacja. Naczelnik przedstawił a radni 

zapoznali się i podejmą stosowną decyzję.   

Grzegorz Dziubek Burmistrz – powiedział, że jest to wprowadzanie opinii publicznej w 

błąd. Wyjaśnił, ze w ostatnich latach nie było dokapitalizowania do PGKiM. Inwestycja 

na wysypisku realizowana jest przy pomocy środków unijnych w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego dofinansowanie 85% a na wkład własny, spółka ma własne 

środki. Poinformował, że spółka nie zapłaciła żadnej kary to  tzw. opłata, która jest 

ustawowa za składowanie. Dodał, że dzięki  PGKiM stawka od mieszkańca za odpady 

była jedną z najtańszych w województwie. Powtórzył kolejny raz, iż śmieci w Gminie 

Włoszczowa odbierane są  w okresie letnim z całej gminy dwa razy w miesiącu, w 

mieszkalnictwie zbiorowym na blokach trzy razy w tygodniu.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we 11  głosami ”za” 1 głos ,, sprzeciw ‘’podjęła 

uchwałę Nr LVIII/375/23 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty i zwolnienia w 

części z opłaty właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady.  

Do punktu 5.2 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Włoszczowy w rejonie ulicy Przedborskiej  
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Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały.  

Piotr Turczyński Radny – powiedział, że na sesji w październiku była informacja, że 

gmina prowadzi kontrolę  w zakresie gospodarki ściekowej. Radny zapytał o postępy 

kontroli. 

Sławomir Owczarek Dyrektor ds. Inwestycji -  wyjaśnił, iż  kontrola trwa i naczelnik 

przedstawi ustalenia, które zostały poczynione.  

Michał Ślęzak Naczelnik MRO- powiedział, że sprawa dotyczy kilku kontroli tego 

zakładu.      Poinformował, że w jednym terminie dwie instytucje nie mogą prowadzić 

kontroli, ale mimo tego udaje się uczestniczyć w kontroli.  W wyniku pierwszej kontroli 

ustalono, że na terenie nieruchomości znajduje się jeden zbiornik bezodpływowy i 

odpady komunalne są prawidłowo gospodarowane. Natomiast  odpady w postaci 

ścieków w wyniku kontroli stwierdzono, że trafiają do jednego zbiornika zarówno ścieki 

przemysłowe i socjalno-bytowe. Wnioski przekazane zostaną do zakładu oraz 

konsekwencje z tego tytułu. Po pierwszej kontroli stwierdzone zostało, że firma 

nieprawidłowo przekazuje odpady socjalno-bytowe - mała ilość  ścieków. Z informacji 

uzyskanej od pełnomocnika firmy wynika, że pozostała część ścieków trafia do Gminy 

Kaczory- jest  to też objęte kontrolą. Podkreślił, że nie jest to zgodne                       z 

obowiązującymi przepisami. Wystosowane zostały również pisma do instytucji                                     

o udostępnienie materiałów. Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska nie 

udostępnił materiałów ze względu na trwającą kontrolę, natomiast pozostałe instytucje  

nie mają zastrzeżeń. Podkreślił, że występują nieprawidłowości w funkcjonowaniu 

zakładu, dot. gospodarki ściekowej i nieprawidłowości  zostaną wypunktowane i firma 

poniesie konsekwencje.  

Przewodniczący Rady- skierował słowa do mieszkańców ulicy Przedborskiej. 

Powiedział, że  

dnia 9 listopada 2023 roku  Burmistrz Gminy Włoszczowa uchylił decyzję o wydaniu 

warunków zabudowy  dla zakładu produkcji wysokogatunkowych protein i nie ma 

ryzyka procedowania nowego wniosku o ustalenie warunków zabudowy. 

Przewodniczący podziękował wszystkim mieszkańcom Włoszczowy za 

zaangażowanie oraz zaapelował o usunięcie banerów.  

Ryszard Karpiński Sołtys – powiedział, że:  

 

,, Zadałem pytanie, czy to będzie tylko osiedle Góral czy będzie to cała Gmina. 

Dostałem odpowiedź, że to będzie w całej gminie. Dzisiaj znowu patrzę,  tylko ulica 

Przedborska (…) Gminy mają obowiązek sporządzenia planów miejscowych 

zagospodarowania to jest ustawowy termin i nie wiem dlaczego się jeszcze do tej pory 

za to się nie bierzecie (…). Byłem tu kiedyś radnym przez dwie kadencje i w kadencji 

2002-2006 na osiedle Góral była próba sporządzenia planu zagospodarowani (…). 

Jestem bardzo ciekawy, gdzie to w tej chwili jest plan zagospodarowania. Pan 

burmistrz Dziubek powinien doskonale pamiętać, bo skoro ja pamiętam, a już jestem 

człowiek, który ma swoje lata, to on też powinien pamiętać. I może zamiast tu 

kombinować cokolwiek, odświeżyć ten stary plan zagospodarowania (…).  

 

Jerzy Wiśniewski Radny – powiedział, że panu sołtysowi mylą się pojęcia. Nie potrafi 

rozróżnić dwóch uchwał  w sprawie planu miejscowego dot. ulicy Przedborskiej i planu 
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ogólnego. Poinformował, że  komisja doraźna dot. planu ogólnego miasta i gminy 

dopiero zacznie pracować. Natomiast  uchwała dotycząca planu miejscowego ulicy 

Przedborskiej ma przeciąć wszelkie spekulacje dotyczące firmy Farmutil.  

Sławomir Owczarek Dyrektor ds. Inwestycji – odniósł  się do wypowiedzi sołtysa. 

Powiedział, że też wtedy był radnym i plan miejscowy na osiedlu Góral był 

przygotowany. Część osób zgłaszało protesty i Rada Miejska wtedy odstąpiła i nie 

przegłosowała tego planu. Dodał , że powstały tam domy, uliczki  i nie można 

wprowadzić tamtego planu, tylko trzeba stworzyć nowy. Wyjaśnił, że komisja jest 

powołana do planu ogólnego. Wszystkie gminy mają trzy lata na sporządzenie planu 

ogólnego. Przystąpienie do sporządzenia na tym wskazanym obszarze powoduje, że 

gdyby ktoś chciał złożyć nowy wniosek w podobnym zakresie, w tym miejscu, to gmina 

ma  prawo zawiesić wtedy postępowanie na 18 miesięcy od dnia złożenia wniosku.  

Elżbieta Rogula Mieszkaniec –  powiedziała, że ma trzy punkty. Poprosiła aby na sesji  

mogli się wypowiadać nie tylko radni, ale również mieszkańcy. Drugi punkt w sprawie  

usunięcia  plakatów ,,Nie dla padliny we Włoszczowie''.  Poinformowała, że zostały 

zgłoszone dwa postulaty. Pierwszy, żeby zakład nie powstał, drugi postulat podpisany 

przez mieszkańców żeby  obecny zakład doprowadzić do likwidacji. Powiedziała , że 

dopóki ten zakład istnieje plakaty ,,Nie dla padliny we Włoszczowie ‘’powinny wisieć.  

Jarosław Czechowski Przedsiębiorca – powiedział: 

 

,,Pan Burmistrz wydał decyzję odmowną. Możemy również wnioskować, bo chyba nie 

mamy pewności, że firma się od tej decyzji odwoła. Zakładamy hipotetycznie. Pierwszy 

stopień jest SKO, jeżeli tam przegramy, czyli odwołania nie ma (…) SKO uchyla 

decyzję  pan burmistrz pisze, odwołuje się do sądu. Sąd jest już ostateczną instancją. 

W sądzie przegrywamy. Czyli sąd uchyla decyzję negatywną pana burmistrza ( …). 

Proszę Państwa, ma pełne prawo i nikt tu nie zagwarantuje nikt, że tego odwołania 

sąd nie oddali. Proszę Państwa, wracamy do sytuacji prawnej. Takiej mianowicie, że 

decyzja jest pozytywna wydana. Bo jak negatywną decyzję sąd odrzuci, czyli wracamy 

do punktu wyjścia, czyli do pierwszej decyzji pana burmistrza (…). Moim zdaniem, 

konsultowałem to z radcą prawnym, powiedział, że oczywiście na mocy prawnej jest 

pierwsza decyzja pana burmistrza. Nikt jej nie uchylił, jeżeli odwołanie cofnie i to, ale 

to niech się tu prawnik wypowie. Ja jestem przekonany 100%, że wracamy do 

pierwszej decyzji. Czyli tutaj proszę państwa, to co zwrócił również uwagę pan 

mecenas. Jeżeli tamta decyzja pierwsza, WZ, była pozytywna i ona jest w obrocie 

prawnym. Czy ta uchwała dzisiejsza, późniejsza już, wstrzyma tamtą WZ. Prawnik 

powiedział, że nie ona blokuje kolejne i następne, ale tamtą WZ  wydaną wcześniejszą 

ten plan nie wstrzyma, bo prawo nie działa wstecz (…).  

 

Henryka Skiba Sekretarz Gminy- powiedziała że: 

 

,,  (…) Chciałam przypomnieć o jednym narzędziu, które jest tutaj które jest tutaj 

nadzwyczajne, pan chyba o tym zapomniał, okrzyknięte jako sukces, że w SKO tam 

cały czas czeka wniosek o stwierdzenie nieważności decyzji. I dziwnie SKO do tej pory 

jeszcze nie orzeka tylko czeka na nas, więc przy założeniu sytuacji takiej o której pan 

mówi, że istotnie wyczerpany zostanie cały tok postępowania, czyli będzie odwołanie. 
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Sąd stwierdzi, że decyzja jest wadliwie wydana uchyli ją nikt nie zaskarży, organ 

administracji sam nie może zaskarżać, taka jest różnica, ale żadna ze stron dalej nie 

zaskarży. Wówczas proszę nie zapominać, że SKO jeszcze nie rozstrzygnęło kwestii 

dotyczącej stwierdzenia nieważności. Moje osobista ocena prywatna jest taka, że 

gdyby rzeczywiście tam było rażące naruszenie prawa, żaden organ nie czekałby, 

żeby organ niższej instancji prowadził sobie postępowanie, ale tutaj dlatego zabrałam 

głos, bo chcę przypomnieć, że jeszcze jest nierozstrzygnięta kwestia wycofania z 

obiegu prawnego. To nie jest takie, bo tutaj już organ niezależny, a co do decyzji, 

mamy doskonały zespół prawników. I tak została przeanalizowana ta decyzja, że 

ryzyko wycofania tej obecnie wydanej decyzji praktycznie jest minimalne a może 

powiedziałabym dalej żadne’’. 

Roman Sybis Radny-  powiedział, że działania administracyjne zostały podjęte 

związku z inwestycją. Radny zaapelował do inwestora aby nie odwoływał się od tej 

decyzji. Powiedział, że uważa, że inwestor powinien zrozumieć, że we Włoszczowie 

nie chcą  zakładu radni,  władza oraz mieszkańcy. Poprosił inwestora aby nie budował 

swojego szczęścia, nieszczęściem mieszkańców i  zachował się godnie i nie zatruwał 

życia mieszkańcom.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVIII/376/23 w przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Włoszczowy w rejonie ulicy Przedborskiej. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy . 

Do punktu 5.3   

przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2024 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVIII/377/23 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Włoszczowa          z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2024.  

Do punktu 5.4  

ustanowienia wieloletniego programu osłonowego Gminy Włoszczowa ,,Posiłek 

w szkole i w domu’’ na lata 2024-2028      

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

 W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVIII/378/23 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego Gminy Włoszczowa ,,Posiłek w szkole  i w domu’’ na lata 2024-2028.  

 Do punktu 5.5  
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podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do uzyskania wsparcia 

w ramach wieloletniego programu rządowego ,,Posiłek w szkole i w domu ‘’ na 

lata 2024-2028 oraz określenia zasad zwrotu wydatków  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVIII/379/23 w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach wieloletniego programu rządowego 

,,Posiłek w szkole i w domu ‘’ na lata 2024-2028 oraz określenia zasad zwrotu 

wydatków. 

Do punktu 5.6  

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie ,, Senior+’ 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVIII/380/23 w sprawie  szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Klubie ,, Senior+’. 

Do punktu 5.7  

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz  w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVIII/381/w sprawie  szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz  w schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

Do punktu 5.8 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego na 2024 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Piotr Turczyński Radny –zaproponował aby przewodniczący ogłosił przerwę przed 

głosowaniem, a pan Burmistrz zarekomenduje radzie obniżenie kwoty podatku do 69 

złotych, co będzie stanowiło 15% podwyżki. 

Grzegorz Dziubek Burmistrz – powiedział, że na komisjach odbyła się dyskusja i 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Również pan radny  zaopiniował 

pozytywnie. Powtórzył, że propozycja uchwały jest aby  obniżyć podatek rolny z 89 zł 

do kwoty 75 zł Podkreślił, iż uchwała została pozytywnie zaopiniowana i podana 

konsultacją Świętokrzyskiej Izbie Rolniczej i  izba nie wniosła żadnych uwag. 

Piotr Turczyński Radny – powiedział, że na komisjach  zagłosował pozytywnie, 

natomiast  po komisjach decyzję można  zmienić. Powiedział, że podwyżka jest bardzo 

duża i w stosunku do roku zeszłego podwyżka jest o 25 %.  

Dariusz Górski Skarbnik Gminy - dodał, że projekt uchwały zgodnie z ustawą został  



 

10 

 

 

zaopiniowany przez Świętokrzyską Izbę Rolniczą w Kielcach i izba nie wniosła uwag 

do proponowanego projektu uchwały widząc trudną  sytuację w rolnictwie. Skarbnik 

podkreślił, że stawka jest dobrze wyważona. Powiedział, że propozycja projektu 

uchwały jest rozsądna i prosi Wysoką Radę o pozostawienie na poziomie, który został 

przedstawiony na komisjach. 

Ryszard Karpiński Sołtys – powiedział, że, nie ma żadnej obniżki, tylko jest podwyżka 

o 25%. Dodał, że propozycje radnego uważa, za słuszną i należałoby się zastanowić 

przynajmniej nad tym, jakie są obecne ceny tego żyta i dostosować do tych aktualnych 

cen. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11  głosami ”za” 1 głos ,, 

przeciw’’ podjęła uchwałę Nr LVIII/382/w sprawie  obniżenia średniej ceny skupu żyta 

do celów podatku rolnego na 2024. 

Do punktu 5.9  

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11  głosami ”za 1 głos ,, przeciw’’ 

podjęła uchwałę Nr LVIII/383/w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Radny Piotr Turczyński poprosił przewodniczącego o zwolnienie i opuścił salę obrad.  

Do punktu 5.10 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa           na lata 2023-2037 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVIII/384/w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Włoszczowa na lata 2023-2037. 

Do punktu 5.11  

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2023 

rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVIII/385/23 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Włoszczowa na 2023 rok. 

Do punktu 5.12  

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 
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wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVIII/386/23 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu. 

Do punktu 6 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady- zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w temacie spraw 

różnych. 

Roman Sybis Radny – powiedział, że od dłuższego czasu mieszkańcy, pracownicy 

oraz  pacjenci szpitala proszą  o wykonanie chodnika oraz o oświetlenie ulicy 

Żeromskiego.  

Monika Rekita -  powiedziała, że odnośnie się do BIP-u. Poinformowała, iż radny 

Turczyński dostał odpowiedź w związku z pytaniami na ostatniej sesji i odpowiedź  

traktowana jest jako do mieszkańców, ponieważ to mieszkańcy wnioskowali o zmiany 

w BIP. Dodała, że  odpowiedź można przeczytać w BIP. Powiedziała, że strona jest 

archaiczna i ciężko jest coś znaleźć.  

Michał Szafrański Radny -  poinformował, że zwracał uwagę na aspekt mobilności, 

przede wszystkim dostosowania BIP do użyteczności przez wykorzystanie urządzeń 

mobilnych. Dodał, że  również się dołącza do słów przedmówczyni i  zaapelował  o  

zmianę.  

Przewodniczący Rady – odniósł  się sprawy w imieniu wszystkich radnych. Powiedział, 

że uważa, iż uwagi są słuszne i  jest mu nie przyjemnie słuchać i  prosił o dostosowanie 

się uwag. 

Do punktu 7 

Przewodniczący Rady - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął 

obrady pięćdziesiątej ósmej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

 Protokołowała                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

 /-/ Monika Kozieł                                                                /-/ Grzegorz Dudkiewicz 

 

 


